
Zápis z jednání 

Správní rady spolku Sdružení přátel Gymnázia Židlochovice, z.s.  konané dne 15. dubna 2019 

na radnici Židlochovice, Masarykova 100, 667 01  Židlochovice 

 
Dne:  15. duben 2019 
Přítomni:  Ing. Stanislava Gergelová 

Mgr. Martina Remešová 
Mgr. Lenka Otýpková 
Gabriela Motlíčková 
Mgr. Petr Toman odešel v 18:30 
Kateřina Klášterecká 
členové kontrolní komise: Ing. Pavlína Sedláková, Magda Kovarčíková 
omluvená nepřítomnost: Bc. Miroslav Šiler, Ing. Stanislav Večeřa, Mgr. Dana Pauková 

Hosté:  0 
 
  
 
PROGRAM: 

1. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu 
2. Zhodnocení plesu gymnázia 2019 
3. Výběr příspěvků SPGŢ na rok 2019 
4. Čerpání z rozpočtu SPGŢ za období leden-březen 2019 
5. Shrnutí závěrů z jednání s pedagogickým sborem gymnázia, náměty SPGŢ, návrh řešení 
6. Oslava 25. výročí gymnázia, návrh rozpočtu akce 
7. Mimořádné poţadavky na čerpání z prostředků SPGŢ 
8. Různé, diskuze 

 

Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu 

 
Zapisovatelem jednání byla navrţena paní Gabriela Motlíčková, ověřovatelem zápisu byla navrţena paní 
Kateřina Klášterecká. 
 
Návrh usnesení: 
 
Správní rada: 
volí zapisovatelem jednání paní Gabrielu Motlíčkovou a ověřovatelem zápisu paní Kateřinu 
Kláštereckou. 
  
Hlasování: 6 pro  
 
Usnesení bylo schváleno. 
 

Zhodnocení plesu gymnázia 2019 

 
Letošní ples byl hodnocen pozitivně. Zisk z plesu činí přes 50.000,- Kč, ještě však nejsou odečteny všechny 
náklady (zapůjčení ubrusů).   
 
Výběr příspěvků SPGŽ na rok 2019 

 
Příspěvky se aţ na ojedinělé výjimky podařilo vybrat, celková výše příspěvků činí 136.520,- Kč.   
 

Čerpání z rozpočtu SPGŽ za období leden-březen 2019 

 



Správní rada bere na vědomí: 
informace o čerpání z rozpočtu SPGŢ za období leden-březen 2019. 
 

Shrnutí závěrů z jednání s pedagogickým sborem gymnázia, náměty SPGŽ, návrh řešení 

 
Škola vznesla poţadavek, aby část výtěţku z plesu (20 tis. Kč) dostala jako dar, se kterým by si disponovala 
sama. Správní rada tuto variantu zvaţuje variantu, dalším moţným řešením je čerpání rozpočtu školou dle 
schválených pravidel sdruţení, vč. dokládání dokladů a vedení v excelovské tabulce.  Odpadlo by zdlouhavé 
a zatěţující schvalování jednotlivých poloţek členy rady. Za školu by bylo potřeba delegovat „styčného 
důstojníka“, který by poloţky sledoval. Správní rada chce zachovat pravidelnost akcí, aby student 
v průběhu osmi let své docházky většinu akcí absolvoval. Správní rada dále trvá na neproplácení dopravy 
do Brna.  
 

Oslava 25. výročí gymnázia, návrh rozpočtu akce 

 
Akce začíná v pátek 7.6. v 16:00 setkáním pamětníků a VIP hostů (starostové obcí, ředitelé okolních obcí), 
v učebně matematiky, kde proběhne přednáška Mgr. Vavříka. Poté bude odhalena pamětní deska RNDr. 
Kubešovi. Od 17:00 hod bude probíhat kulturní program pro všechny. Akce bude trvat asi do 21:00 hod. 
Členové SR navrhují přednášku o historii školy prezentovat i studentům a širšímu publiku.  
 
Na akci budou reklamní předměty školy (náramky, tuţky, placky). 
 
Členové Sdruţení zajistí občerstvení pro VIP hosty na vlastní náklady: 
½ kg zrnkové kávy (L.Otýpková) 
60 ks sklenic na víno (K. Klášterecká) 
Kelímky a míchátka na kávu (P. Toman) 
Plastové kelímky, cukr, mléko, balená voda (M. Remešová) 
 
Financování akce: 
 
Návrhy usnesení: 
 
Správní rada schvaluje: 
7 tis. Kč na cimbálovou kapelu. 
 
Hlasování: 6 pro 
 
Usnesení bylo schváleno 
 
Správní rada schvaluje: 
8 tis. Kč na reklamní předměty a 5 tis. Kč na almanach. 
 
Hlasování: 6 pro 
 
Usnesení bylo schváleno 
 
Členové SR dále vyjádřili souhlas s uvolněním prostředků SPGŢ aţ do výše 10000 Kč  na pokrytí 
dodatečných poţadavků pro potřebu konání akce, např. výzdobu místa oslavy apod. 
 
V 18.30 odešel Mgr. Petr Toman, přítomno je 5 členů SR. 
 

Mimořádné požadavky na čerpání z prostředků SPGŽ 

 
Škola vznesla poţadavek na příspěvek na cestu do Prahy pro studenty oktávy a sexty do poslanecké 
sněmovny.  
 
Návrh usnesení: 



 
Správní rada schvaluje: 
příspěvek 100,- Kč/studenta na jízdné do Prahy. 
 
Hlasování: 5 pro 
 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Diskuze, různé 

 
Rodiče nedostali informaci o ředitelském volnu v úterý a ve středu. Informovanost rodičů by se měla 
v tomto směru zlepšit. 
 
V Ţidlochovicích 15. dubna 2019 
 
 
 
………………………………………………………..   …………………………………………………………. 
Gabriela Motlíčková, zapisovatelka    Kateřina Klášterecká, ověřovatelka 
 
 


